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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

MJESNI ODBOR LUKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

KLASA:  026-02/20-01/2 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-16 
Rijeka,  28.10.2020. 
                        
             
  

ZAPISNIK 
19. SJEDNICE VMO LUKA 

 
 

19. sjednica VMO Luka održana je 28.10.2020. (srijeda) s početkom u 18.00 sati, u prostorijama 
MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

• Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 

• Joško Vitezica, član VMO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

• Daina Glavočić, članica VMO 

• Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

• Davorka Milanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 18. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka od 28.09.2020. godine: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Tisak ovogodišnjeg broja Bulletin-a 
2. Komunalna pitanja 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
AD 1 
 
Predsjednik Vijeća je informirao prisutne da je, sukladno zaključku sa prethodne sjednice, upućen 
dopis na adresu Rijeka 2020 d.o.o. s molbom da za potrebe ovogodišnjeg broja dostave programe 
koji su se odvijali na području MO Luka s komentarom provedbe i uspješnosti kao i ponekom 
fotografijom. Čeka se odgovor Rijeka 2020 d.o.o. Isto tako svoj doprinos Bulletin-u dati će i 
vijećnica Daina Glavočić, objavom članka o kakvoj povijesnoj zanimljivosti iz kvarta.  
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AD 2 
 

• Prodaja izvan gabarita tržnice u Zagrebačkoj ulici – Uočeno je da trgovci u Zagrebačkoj 
ulici kod kbr. 21 svoje poljoprivredne proizvode izlažu i prodaju ne samo izvan gabarita 
svojeg prodajnog mjesta, već i izvan koncesijskog područja.  

Zbog toga je u prostorijama MO Luka dana 07.10.2020. godine, u tajništvu MO Luka održan kraći 
sastanak kojem su prisustvovali Mario Rast iz Rijeka plus-a d.o.o., Srđan Stupar, komunalni redar 
za područje tržnice, Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO Luka i tajnica Davorka Milanović. 
Dogovoreno je da će komunalni redar obići trgovce, upozoriti ih da robu drže unutar gabarita 
koncesijskog područja, a u slučaju da ne postupe po upozorenju, izdati im novčanu kaznu. 

 
• Prekomjerna buka glazbe iz caffe bara Teatro - Zbog pritužbi stanara Verdieve 3, 

upućen je dopis OGU za poduzetništvo s molbom da se caffe baru Teatro skrati radno 
vrijeme do 23 sata i/ili da se pronađe rješenje kako spriječiti narušavanje životnog 
standarda stanara. 

Vijećnici su se upoznali i suglasni su sa sadržajem dopisa. Po primitku odgovora odlučit će se o 
daljnjim aktivnostima.   
 

• Održavanje čistoće na parkiralištu Senjsko pristanište – Zaprimljen je odgovor Rijeka 
plus-a d.o.o. u kojem se obećaju kako će se krupni otpad i nečistoće na ovoj lokaciji ukloniti 
u najkraćem mogućem roku. 

U odgovoru se još dodaje kako na neodgovorno ponašanje pojedinaca koji otpad ne zbrinjavaju na 
adekvatan način, na žalost ne mogu utjecati.  
  
 
 
AD 3 
 
Pod ovom točkom dnevno reda nije bilo rasprave 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19.00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – predsjednik VMO Luka Predsjednik VMO Luka 
 

Stefan Mataja Mafrici Stefan Mataja Mafrici 
 


